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§ 18   

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Prästgårdsgärde 

Olle Andretzky (M) undrade hur arbetet går för att komma till rätta 

med oroligheterna vid Prästgårdsgärde. Stadsdelsdirektören berättade 

att flera åtgärder har vidtagits och är på gång. Det är viktigt att 

berörda parter samarbetar i frågan och omfattar såväl förvaltning som 

polis, fastighetsbolag och medborgare. Jan Bressler (FP) menade att 

det blivit bra med beskärning av buskar och träd i parkerna. Olive 

Carlsson (MP) ställde frågan vad förvaltningen gör för att uppmuntra 

valdeltagandet inom området.  

 

Resecentrum  

Jenny Norberg (V) undrade hur man går vidare med alla klagomål 

som inkommit ang. resecentrum. Stadsdelsdirektören förklarade att 

många synpunkter inlämnades om detta också i samband med 

boendedialogen. De håller på att bearbetas och ska sammanställas för 

vidare åtgärder.  
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